

國泰世華商業銀行股份有限公司香港分行 網際網路銀行服務申請書

Cathay United Bank Company Limited Hong Kong Branch Hong Kong E-Banking Service Application Form

致:國泰世華商業銀行香港分行To: Cathay United Bank Company Limited Hong Kong Branch
Date
/ /

Note 注意: 1、請用正楷填寫,並在適當地方加上剔號。 Please complete in Block Letters and tick where applicable 2、請刪去不適用者。 Please delete whichever is not applicable.							
A、客戶資料 Customer Details							
客戶名稱 Customer Name							
客戶帳號 Account Number		093 – 12 –					
手提電話號碼 Mobile Phone No.		(國家區碼 Country Code)					
身份證明文件 Identification Document Details (請列出留存於本行的身份證明文件號碼 Please write down all ID Document Numbers record with the Bank)		□ 香港身份證 HK ID Card □ 護照 Passport (簽發國家 Issue Country) □ 公司註冊證書號碼 Certificate of Incorporation No	號碼 Number				
電郵地址 Email Address		(首次申請必填,須與留存於本行之 Email 一致 Please write down your Email with Capital latter and the record must be with the Bank.)					
B、指示資料 Inst	truction Details						
網路銀行服務約定 E-Banking Services		□申請 Application □重設使用者代號 User Code Reset □ 直設密碼 Password Reset □ 註銷 Cancellation					
使用者代號 USER Code (適用於申請/重設密碼 Only Application or Reset user code)							
服務種類 Kind of Service		□交易及查詢 Transaction & Inquiry	□僅查詢 Only Inquiry				
對帳單 (通知書) Statement		□取消紙本對帳單 (自行透過網路銀行查詢及下載) Cancel paper statement (Inquiring and downloading statement through E-Banking)					
C、約定轉出帳號 Transfer-Out Account No(限國泰世華香港分行帳號 Only CUB HK Branch Account No.)							
		帳號 Account No.	共新增個帳號及刪除				
□新增 Add	□刪除 Delete	093-	個帳號				
□新增 Add	□刪除 Delete	093-	Totally AddA/C No. and				
□新增 Add	□刪除 Delete	093-	DeleteA/C No				
D、約定轉入帳號 Transfer-In Account No(限國泰世華香港分行帳號 Only CUB HK Branch Account No.)							
		帳號 Account No.及 and 戶名 Account Name	共新增個帳號及刪除				
□新增 Add	□刪除 Delete	093-	個帳號				
□新增 Add	□刪除 Delete	093-	Totally AddA/C No. and				
□新增 Add	□刪除 Delete	093-	DeleteA/C No				
□新增 Add	□刪除 Delete	093-					
E、每日交易限額 Daily transaction limit							

CATHAY UNITED BANK COMPANY, LIMITED, HONG KONG BRANCH, a branch of a company with limited liability incorporated in Taiwan 國泰世華商業銀行股份有限公司香港分行為一家於台灣註冊成立的有限責任公司之分支機構

美元。The daily amount transfer/remittance to registered accounts, via SSL, limits equivalence USD______, the maximum is

equivalence USD1.15 million. If blank, it would be regarded as equivalence USD1.15 million.

_元。最高 115 萬美元,若無填寫視同等值 115 萬



F、客戶聲明 Client Declaration

- 1. 本人(等)證實上述資料乃屬正確及完整,並授權國泰世華商業銀行有限公司香港分行(「銀行」)可向任何方面求證。
 - I/We confirm that the information given above is correct and complete, and authorize Cathay United Bank Company Limited Hong Kong Branch ("the Bank") to confirm this form any source you may choose.
- 2. 本人(等)已獲提供銀行的《一般銀行服務條款及細則》,並已閱讀及明白當中《第三部份 網上銀行、傳真指示及電話銀行條款及細則》適用於網路銀行業務服務的條款,亦同意受該等條款及本申請書之條款所規範。
 - I/We have been provided with the Bank's Terms and Conditions of General Banking Service. I/We have also read, understood the provisions of its Part III Terms and Conditions for Internet Banking, Fax Instruction and Phone Banking which are applicable to Internet Banking Service and agree to be governed by them as well as by the terms set out in this application form.
- 3. 本人(等)同意銀行可因業務及/或法規之需要,不時修改適用於網路銀行業務服務之條款及細則,而有關改動將於銀行的官方網站以代通知。本人(等)亦同意將不時受此等修改規範。
 - I/We agree that the Bank may from time to time amend terms and conditions applicable to Internet Banking Service in accordance with business and/or regulatory requirements and that I/we shall be notified with such amendments with posted on the Bank's official website. I/We further agree that I/we shall be bound by such amendments from time to time
- 4. 本人(等)知悉,本申請書之中文版僅為參考之用。如果本申請書之英文版及中文版間存在任何差異時,應以本申請書之英文版為準。

I/We acknowledge that the Chinese version of this application form is for reference only	y. The English version of this application form shall prevail in the case there is any
discrepancy between the English and the Chinese versions.	

簽署 Signature (簽章須與印鑑卡一致 Must accord with signature card)

G、銀行使用 Bank Only						
主管 Manager	經辦 Maker	核對簽章 S.V.	照會 Checker			